

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/194 嶺南大學校園探索與課堂體驗之旅

敬啟者:

領南大學、裘錦秋中學(屯門)及「學校起動」計劃合辦「嶺南大學校園探索與課堂體驗」 之旅,是次活動,讓同學感受大學學術氛圍、先進的教學設施及體驗大學生活。以擴闊同學 視野及對大學生活有更深入的認識。詳情如下:

日期: 3月15日(星期五)

集合時間: 下午1時10分

集合地點: 本校操場

活動時間: 下午1時30分至4時30分

活動地點: 嶺南大學 (屯門青山公路嶺南段8號)

解散時間: 下午 4 時 30 分

解散地點: 嶺南大學

備註:

1. 午膳將安排於嶺南大學學生飯堂進行,同學須自備金錢購買午膳。

2. 當天第6至8節課堂取消。

如有查詢,請致電 24611555 與劉鎮和老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月十一日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/194

Lingnan University: Journey of Campus Exploration and Classroom Experience

Dear Parents/Guardians,

Lingnan University, Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) and Project WeCan have jointly organised the Lingnan University: Journey of Exploration and Experience trip. This activity allows students to experience the university's atmosphere, advanced teaching facilities, and university life. It aims to broaden students' horizons and deepen their understanding of university life.

Details of the visit are as follows:

Date	15 March 2024 (Friday)
Assembling Time	01:10 PM
Assembling Venue	School Playground
Activity Time	01:30 PM to 04:30 PM
Activity Venue	Lingnan University (8 Castle Peak Road, Lingnan, Tuen Mun)
Dismissal time	04:30 PM
Dismissal Venue	Lingnan University

Remarks:

- 1. Lunch shall be held at the canteen of Lingnan University and students should prepare their own cash to purchase lunch.
- 2. Lessons held during 6th to 8th period on 15 March 2024 shall be cancelled.

Should you have any enquiries, please contact Mr Lau Chun Wo via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal